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Launch in spring 2004> Framework: The 
Finnish Art Review 1/2004 Double Issue. 
A new bi-annual magazine published by 
FRAME Finnish Fund for Art Exchange. 
Subscribe at www.framework.fi 

framework 
the finnish art review 

Esikaanel: Raul Meele tööd ühisnäituselt Ilja ja Emilia Kabakoviga Tallinna Kunstihoones. Foto Jaanus Heinla. 
On the front cover, works by Raul Meel from exhibition held jointly with llya and Emilia Kabakov. Tallinn Art Hall, 2004/2005. 
Photo: Jaanus Heinla. 
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